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Eendracht verandert route-indeling oud papier 
 
Het was uit pure financiële noodzaak dat muziekvereniging Eendracht zo’n vijftig jaar geleden begon met het inzamelen van 
oud papier. Aan die financiële noodzaak is nog niets veranderd. Eendracht speelt al vanaf 1948 ononderbroken in de hoogste 
afdeling van de KNFM (de vaandelafdeling). Dat betekent dat men bij voortduring dient te beschikken over goede muzikanten 
en een goed instrumentarium. De opleiding- en personeelskosten en de kosten van muziekinstrumenten blijven daardoor de 
grootste kostenposten binnen de begroting van de vereniging.  
 
De eerste coördinator van het oud papier was Ap Kersten die naast muzikant bij Eendracht ook werknemer was van de 
Verenigde Papierfabrieken waar in de beginjaren het ingezamelde oud papier werd opgeslagen. Als men een vrachtwagen vol 
verzameld had dan werd het papier verkocht aan de Firma Palm in Eerbeek. Later werd de functie van Kersten overgenomen 
door Jaap de Wit, die binnenkort zijn 40-jarig jubileum als oud papier coördinator hoopt te vieren. De muzikanten haalden in 
het begin uitsluitend papier op in hun directe omgeving. De  ingezamelde hoeveelheid in die jaren was ongeveer 25.000 à 
30.000 kg per jaar met een opbrengst van rond de 1700 gulden. 
 
Veel is er veranderd in de afgelopen vijftig jaar. Vorig jaar haalde Eendracht in totaal ruim 753.000 kg oud papier op in 
Eerbeek. Eerst werd gewerkt met behulp van de kruiwagen, toen met paard en wagen en later met vrachtauto’s die door de 
Eerbeekse expeditiebedrijven gratis ter beschikking werden gesteld. De chauffeurs waren vrijwilligers. De hoeveelheid oud 
papier werd groter en groter. De opbrengstprijs daarentegen werd lager en lager. Nagenoeg alle inzamelende verenigingen 
stopten dan ook omdat het niet meer lonend was. Eendracht bleef in Eerbeek als enige over omdat zelfs de zeer lage 
opbrengstprijs voor haar onmisbaar was. Eendracht werkte hard door en en bleef hopen op betere tijden en die kwamen! 
 
Teneinde het inzamelen van oud papier aan te moedigen en tevens te voorkomen dat het in de grijze container terecht kwam, 
stelde de gemeente Brummen een garantieprijs vast die maakte dat het ophalen van oud papier financieel weer aantrekkelijker 
werd. In de loop der jaren heeft Eendracht het dorp Eerbeek onderverdeeld in een zestal routes, zodanig dat eenmaal per 
maand ieder huis in het dorp wordt aangedaan. Er zijn dan ook geen zgn. “witte vlekken”. 
 
De gemiddelde leeftijd van de muzikanten van Eendracht is gelukkig laag, hetgeen veel goeds voor de toekomst voorspelt. In 
het kader van de oud papieractie ligt dat wat genuanceerder. Muzikanten jonger dan 18 jaar mogen nog niet meedoen met oud 
papier ophalen. Dat is de reden dat ook ouders van leerlingen en andere vrijwilligers Eendracht behulpzaam zijn. Met de 
invoering van het nieuwe Diftar Systeem heeft de gemeente Brummen haar afvalproblematiek en dus ook die van het oud 
papier in handen gelegd van Berkel Milieu uit Zutphen. Berkel Milieu beschikt helaas niet over voldoende kraakwagen capaciteit 
om Eendracht met haar oud papier actie op alle zaterdagen voldoende te ondersteunen. Er is een gebrek aan wagens, met 
name op de tweede zaterdag van de maand.Teneinde de continuïteit en flexibiliteit van de oud papier actie niet in gevaar te 
brengen heeft Eendracht besloten de volgorde van de papier routes enigszins aan te passen. Elders op deze site kunt u lezen 
hoe. 
 

 


